
از  تیم ملی فوتبال گفت: من  سرمربی 
احمد نوراللهی نخواستم برای بازگشت 
به تیــم ملی عذرخواهــی کند و اگر 
فرد دیگری ایــن کار را انجام داده، در 

جریانش نیستم.
به گزارش ایرنا، امیر قلعه نویی در حاشــیه 
دیدار خیریه ســتارگان دهه ۶۰ و ستارگان 
هنــر و در جمع خبرنگاران، اظهار داشــت: 
وظیفه داریم در اینگونه دیدارها شرکت کنیم 

و باید از میزبان این بازی نیز تشکر کنم.
وی در خصوص برنامه های تیم ملی، گفت: 
در خصــوص مینی کمــپ با همــه مربیان 
لیگ برتری تماس گرفتیم و به دلیل اینکه 
تعطیلی نیم فصل کم بود، پیشنهاد دادند این 
مینی کمپ برگزار نشود. خودم سال ها مربی 
باشگاهی بودم و به دغدغه مربیان توجه کرده 

و مینی کمپ را برگزار نکردیم.
قلعه نویی در خصوص تــاش جوانان برای 
رســیدن بــه اردوی تیم ملی، بیــان کرد: 
در مربیگــری از گواردیولا بالاتــر نداریم. او 

در دیدار با چلســی از یــک مدافع جدید و 
جوان ازبکســتانی استفاده کرد و خودش در 
مصاحبه بعد از بازی گفت که اشــتباه کرده 
و باید از او به تدریج استفاده می کرده است.

وی افزود: به طور مثال در ژاپن، یک بازیکن 
جوان قبل از حضور در تیم ملی بزرگسالان، 
بیش از ۱۰۰ بازی بین المللی باشــگاهی و 
همچنین در رده های ســنی ملــی دارد، اما 
در کشــور ما اینگونه نیست. این مربی ادامه 
داد: سال ها قبل ســیدجال حسینی را در 
تیم ملی و مقابل ازبکســتان در ترکیب قرار 
دادم و بعد از آن حدود ۱۰ سال در تیم ملی 
فیکس بود. جوانگرایی باید با مطالعه باشد، 
چون جوانان ما بازی بین المللی کمی دارند. 
باید به گونه ای کار کنیم که نتیجه بگیریم، به 

جوانان بها داده و نسل را عوض کنیم.
ســرمربی تیم ملی، ادامه داد: کا سه چهار 
باشگاه ما در لیگ نخبگان هستند و شرایط 
دشــوار خواهد بــود. بحث این اســت که 
بازیکنان ما از رده ســنی نوجوانان و جوانان 

باید در رویدادهای بین المللی حضور یایند.
قلعه نویی تصریح کــرد: آقای گل لیگ برتر 
تاکنون هفت گل به ثمر رسانده و رتبه لیگ 
ما در دنیا ۶۷ اســت. باشــگاه ها جوانگرایی 
ندارنــد، میزبانی نداریم و فوتبال ما از لحاظ 
مالی تحریم است. با این حال تیم ملی پس 
از سال ها در رتبه هجدهم جهان را به دست 
آورده است. مجموعه تیم ملی با این شرایط، 

کار بزرگی انجام داده است.
وی توضیح داد: برنامــه خیلی خوبی تهیه 
کرده ایم که ۲۷ اســفند به مردم گزارشــی 
در خصوص دو ســال عملکردمان خواهیم 
داد. برنامــه ای داریم کــه در تاریخ فوتبال 
ایران خواهد ماند. ســه ماه از صدا و ســیما 
درخواســت کردیم تا این برنامه را به مردم 
ارائه کنیم و در نهایت اگر صدا و سیما به ما 
آنتن بدهد، ۲۷ اســفندماه با حضور در یک 

برنامه تلویزینی، گزارش را ارائه می کنیم.
قلعه نویی در خصوص احتمال دعوت احمد 
نوراللهــی و یک بازیکن دو رگه به تیم ملی، 

گفت: ســئوال حاشیه ای نکنید. هر بازیکنی 
که خوب باشد، بر اساس افکار تاکتیکی ما، 

دعوت خواهد شد.
دیــدار  در  حضــورش  خصــوص  در  وی 
پرســپولیس و تراکتور و جو عجیب حاکم 
در این بازی و حواشی ایجاد شده نیز، گفت: 

اجازه بدهید به این سئوال جواب ندهم.
ســرمربی تیم ملی در خصوص اینکه گفته 
می شــود از احمد نوراللهی خواســته شده 
برای بازگشت به تیم ملی عذرخواهی کند، 
گفت: من خبر ندارم، اگر کســی به او گفته 
است عذرخواهی کند، واقعا بی اطاع هستم. 
ما بازیکنــان را بر اثــر توانایی های فردی و 
همچنین قــرار گرفتن در افــکار تاکتیکی 
خودمان دعوت می کنیم. به طور مثال امید 
عالیشــاه از معدود بازیکنان ایرانی است که 
برتری عددی به تیم می دهد. هرچند سنش 
بالا است، اما شاید دعوتش کنیم. هر فردی 

که حقش باشد را دعوت می کنیم.
وی در مورد ســفر به ترکیه و احتمال بازی 
تدارکاتی با تیم های بزرگ، بیان کرد: جلسه 
بسیار خوبی با مســئولان فدراسیون ترکیه 
داشتیم. قرار شد دبیرخانه مشترک تشکیل 
شود و همکاری های مشترکی داشته باشیم. 
تقویم تیم ترکیه تکمیل بود و اعام شد در 
اولین فرصت بــازی تدارکاتی بین تیم های 

ملی دو کشور برگزار می شود.
قلعه نویی در مورد عملکرد لژیونرهای حاضر 
در اروپا، عنوان کرد: بارها گرفته ام ایرانی ها 
از نظر هوش و استعداد می توانند در بین پنج 
نفر برتر دنیا باشند، اما مشکل اصلی نبود زیر 
ساخت در کشور است. از نظر نیروی انسانی 
در فوتبال قوی هستیم، اما زیر ساخت های 
ما خوب نیســت و سیســتم هم نداریم که 

استعدادها را پرورش دهیم.
ســرمربی تیم ملی فوتبال ایران، اظهار کرد: 
شاید در کشورمان کلی مهی طارمی داشته 
باشیم، اما به دلیل نبود کار سیستماتیک از 
دست می روند. طارمی توانایی بالایی دارد و 
امیدوارم در اینتر به آن چیزی که استحقاق 

دارد برسد.

کمبود بازیکنِ خــوب در لیگ برتر به 
حدی اســت که محمد عبــاس زاده و 
آرمان رمضانی هم مشتری پر و پا قرص 
دارند. بازیکنانی کــه بعد از نیم فصل 
ذوب آهن  با  توانستند  درخشش،  عدم 

قرارداد همکاری امضاء کنند!
به گزارش ایرنا، فوتبال ایران روزهای عجیبی 
را ســپری می کنــد، روزهایی نــه چندان 
امیدوارکننــده و البته بســیار تلخ. در فصل 
نقل و انتقالات هســتیم و همــه روزه اخبار 
بازیکنِ  قحطی  می شنویم.  مأیوس کننده ای 
خوب بیداد می کند و لیگ از اســتعداد تهی 
شده است. به جز چند مورد، بازیکن جوانی 
نمی بینیم که بیاید، قد علم کند، سری بین 
سرها پیدا کند و به قول فوتبالی ها در لیگ 
بترکاند. کمبود بازیکن را این روزها که پنجره 
نقل و انتقالات زمستانی هنوز بسته نشده و 
تیم هــا می توانند نقاط ضعف خود را تقویت 
کنند، به وضوح مشاهده می کنیم. آمار آرمان 
رمضانی در اســتقال، سرشار بود از ناکامی. 
او در تمام تورنمنت هــا، روی هم ۱۷ بار در 
ترکیب استقال قرار گرفت، ۷۰۹ دقیقه در 
زمین حضور داشت و فقط یک گل زد و یک 

پاس گل داد.
رمضانی مقابل شــمس آذر، تنها گلِ خود را 

در نیم فصل نخست لیگ بیست و چهارم به 
ثمر رساند و برابر ملوان هم پاس گل داد. او 
که منتقدان بسیاری میان هواداران استقال 
داشت، سرانجام در نقل و انتقالات زمستانی 
در لیست مازاد قرار گرفت و دوران حضورش 

در پیراهن آبی به اتمام رسید.
عجیب اینکــه آرمان رمضانی بــا این آمار، 
همزمان مورد توجــه چند تیم لیگ برتری 
قرار داشــت. از ملوان و گل گهــر بگیرید و 
بــه خیبر و ذوب آهن برســید. در نهایت اما 
رمضانی تصمیم گرفت بــه اصفهان برود و 
پیراهن ذوب آهن را بپوشد. او در آستانه ۳۳ 

سالگی و با این رزومه، همچنان مشتری های 
پر و پا قرص دارد. این عجیب نیست؟ نباید 

بگوییم ای دادِ بیداد؟
یکــی دیگــر از بازیکنانی کــه انتقالش به 
تیم های لیگ برتری عجیب و قابل تأمل بود، 
محمد عباس زاده اســت. او که نیم فصل اول 
فقط ۳ بار در ترکیب نســاجی قرار گرفت، 
۳۱ دقیقه در زمین حضور داشت و یک گل 
مقابل آلومینیوم به ثمر رســاند، در انتقالی 
عجیب به ذوب آهن رفت تا شاید بتواند خط 

حمله این تیم را تقویت کند!
محمد عباس زاده در انتقالی عجیب، پیراهن 

ذوب آهن را پوشید و اینگونه معارفه شد.
عباس زاده در ۳۴ ســالگی هم مشتری دارد 
و می توانــد در لیــگ برتر قــرارداد ببندد! 
ایــن موضوع همانقدر که بــرای عباس زاده 
طعم شــیرینی دارد، برای فوتبال ما تلخ و 

نگران کننده است.
امــا نمونه ای دیگر. فوتبال ایران آنقدر خالی 
از ستاره شــده که حتی برخی باشگاه های 
بزرگ حاضر هستند برای دریافت رضایتنامه 
یکی دو بازیکن متوسط، تا سقف ۲۵ میلیارد 
تومان هزینه کنند. روزگاری نه چندان دور، 
ایــن مبالغ ) با در نظر گرفتن تورم ( را فقط 
برای رضایتنامه بازیکنانی می پرداختند که یا 
در ترکیب اصلی تیم ملی حضور داشتند و یا 

حداقل به اردو دعوت می شدند.
الان اما اوضاغ تغییر کرده و باشگاه های لیگ 
برتری برای تقویت یا بهتر بگوییم پر کردنِ 
لیست خود، دســت به هر خریدی می زنند 
و با بازیکنانی قرارداد امضاء می کنند که در 
تیم های قبلی خود، نه کارایی داشــته اند و 
نه بازدهی! لیگ ایران ســتاره ندارد اما نقل 
و انتقالات زمستانی بهانه ای بود تا بیشتر به 
این موضوع پی ببریم و البته غبطه بخوریم 
کــه چرا به چنین وضعیت اســفباری دچار 

شده ایم؟ واقعاً چرا؟

قلعه نویی درباره حواشی تیم ملی توضیح داد

من از نوراللهی نخواستم عذرخواهی کند

فقر بازیکن در لیگ برتر؛ وقتی سر رمضانی و عباس زاده هم دعوا است

رنگرز مربی سال کشتی فرنگی آسیا شد

حسن رنگرز، سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی ایران، عنوان برترین مربی کشتی 
فرنگی آســیا در سال ۲۰۲۴ را از آن خود کرد. به گزارش ایسنا، کنفدراسیون 
کشتی آسیا برترین های کشتی قاره کهن در سال ۲۰۲۴ را معرفی کرد. حسن 
رنگرز، ســرمربی تیم ملی کشــتی فرنگی ایران که در المپیک ۲۰۲۴ پاریس 
عملکرد درخشــانی داشت و تیمش صاحب دو مدال طا، یک نقره و یک برنز 
شد، عنوان برترین مربی کشتی فرنگی آسیا در سال ۲۰۲۴ را از آن خود کرد.

نوتیس ۲۴ ساعته موسیمانه به استقلال
سرمربی آبی پوشان پایتخت برای دریافت مطالباتش به مدیران باشگاه تهرانی 
نوتیس ۲۴ ســاعته داد. به گزارش ایسنا، ســایت snl درباره وضعیت پیتسو 
موسیمانه و کادرش نوشت، این مربی اهل آفریقای جنوبی اکتبر سال ۲۰۲۴ به 
استقال پیوست ولی هنوز مطالباتش را دریافت نکرده است. حتی بعد از دادن 
مهلت ۱۵روزه از سوی موسیمانه نیز تغییری در وضعیت دریافتی اش رخ نداد و 
او به همین خاطر تا پایان امروز سه شنبه ۹ بهمن به مدیران استقال وقت داده 
تا طلبش را دریافت کند و در غیر این صورت قراردادش را فســخ خواهد کرد. 

مویرا تاگاله مدیربرنامه های این مربی به این خبر واکنشی نشان نداده است.

حضور محمد بنا در کمپ تیم های ملی کشتی
سرمربی سابق تیم ملی کشتی فرنگی در کمپ تیم های ملی کشتی ایران حاضر 
شد و با سرمربیان و ملی پوشان آزاد و فرنگی دیدار کرد. به گزارش ایسنا، محمد 
بنا، سرمربی سابق تیم ملی کشتی فرنگی، صبح سه شنبه در کمپ تیم های ملی 
کشتی شهید حاج قاسم سلیمانی حاضر شد و نظاره گر تمرین های تیم های ملی 
بود. بنا همچنین با علیرضا دبیر، رئیس فدراســیون کشتی، و اعضای تیم های 

ملی آزاد و فرنگی دیدار و گفت وگو کرد.

العملود: 
در پرسپولیس راحتم و به دنبال جدایی نیستم

مدافع مراکشــی پرســپولیس عنوان کرد از حضور در این تیم خوشحال است. 
العملود تاکید کرد که به دنبال جدایی از سرخپوشــان در زمســتان نیست. به 
گزارش ایســنا، ایوب العملود یکی از بازیکنان خارجی پرســپولیس اســت که 
گمانه زنی ها درباره جدایی او در زمستان زیاد بود. این بازیکن مراکشی بار دیگر به 
احتمال جدایی اش از پرسپولیس واکنش نشان داد. او در گفت وگویی با روزنامه 
هسبورت مراکش عنوان کرد: خبر بازگشت من به لیگ مراکش درست نیست. 
من در پرســپولیس راحتــم. العملود ادامه داد: در دور برگشــت دو بازی انجام 
داده ایم. همه چیز خوب اســت و آماده دیدارهای بعدی می شویم. تاکنون هیچ 
نشانه ای مبنی برای جدایی من وجود ندارد. پرسپولیس با پیروزی ارزشمندی که 
برابر تراکتور به دست آورد به ادامه رقابت های لیگ در فصل جاری امیدوار شد.

تحلیل AFC از عملکرد آسیایی ها 
در لیگ های اروپایی

سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا AFC در تحلیلی به عملکرد بازیکنان شاغل 
این قاره در لیگ های معتبر اروپایی پرداخت و نوشــت: مهدی طارمی، آیاسه 
اوئدا، شونســوکه میتو و سون هیونگ مین، پرچم آســیا را بالا نگه داشتند. به 
گزارش ایرنا، در این تحلیل که در سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا منتشر شده، 
آمده است: طارمی از ایران، اوئدا و میتو از ژاپن و سون هیونگ مین از کره جنوبی 
با نمایش های خوبی که در این هفته داشتند، پرچم آسیا را در فوتبال اروپا بالا 
نگه داشــتند. در ادامه این تحلیل و در خصوص طارمی نوشته شده: »مهدی 
طارمی در برتری قاطع چهار بر صفر تیمش در زمین لچه، عملکرد خوبی ارائه 
کرد. او در دقیقه ۶۱ و از روی نقطه پنالتی، موفق شد نخستین گلش در سری آ 
را با پیراهن اینتر به ثمر برســاند. اینتر با این پیروزی به روند خوب خود ادامه 
داد تا رقابت نزدیکی با ناپولی برای رســیدن به قهرمانی داشته باشد.« سپس 
در این مطلب عملکرد آیاسه اوئدا، کارو میتوما، کیتو ناکامورا، دایچی کامادا، و 
شونسوکه میتو از ژاپن، سون هیونگ مین و کیم مین جائه از کره جنوبی، رایان 
اســتارین، کامرون دولین و مارتین بویل از استرالیا، خوسانومف از ازبکستان و 
چند بازیکن دیگر آســیایی حاضر در لیگ های اروپایی به صورت مجزا و کوتاه 

بررسی و به تمجید از آنها پرداخته شده است.
 

رنکینگ فدراسیون جهانی کاراته اعلام شد؛ 
بهمنیار و اباذری در رتبه هفتم

جدیدترین رنکینگ )رده بندی( فدراســیون جهانی کاراته اعام و طی آن سارا 
بهمنیــار و صالح اباذری در رتبه هفتم اوزان خود قرار گرفته تا بهترین جایگاه 
را در بین نمایندگان ایران داشته باشند. به گزارش ایرنا، جدیدترین رده بندی 
فدراسیون جهانی کاراته اعام شد که بر اساس آن، سارا بهمنیار با کسب مدال 
طا در لیگ جهانی کاراتــه وان پاریس به رتبه هفتم وزن ۵۰ کیلوگرم بانوان 
رسید. معصومه محسنیان هم با مدال نقره ای که در این رقابت ها بدست آورد به 
رده نوزدهم همین وزن صعود کرد. علی مسکینی دیگر کاراته کا کشورمان که 
به عنوان سومی و مدال برنز لیگ جهانی فرانسه دست یافت، در این رتبه بندی 
در جایگاه چهلم وزن ۶۰ کیلوگرم قرار گرفت. صالح اباذری با وجود نکامی در 

پاریس، رتبه هفتم وزن ۸۴+ کیلوگرم را در اختیار دارد.

رویداد

نیمار رسما با الهلال فسخ کرد
و به سانتوس رفت

ســتاره برزیلی الهال حاضر شــد تــا از ۶۵ میلیون یورو 
گذشــت کند و قراردادش را با الهال فســخ کند. او طبق 

اعام فابریتزیو رومانو رسما به سانتوس پیوسته است.
به گزارش ایســنا، جدایی نیمار از الهال عربستان قطعی 
شــد. این بازیکن برزیلی تا پایان فصل جــاری با الهال 
قرارداد داشــت اما حاضر شــد تا با بخشــیدن مبلغ قابل 
توجهی قراردادش را فسخ کند و رسما از الهال جدا شود.

طبــق اعام رســانه های عربی نیمار حاضر شــد تا از ۶۵ 
میلیون یورو طلب خود گذشــت کرده و قــراردادش را با 

الهال فسخ کند.
فابریتزیو رومانو خبرنگار سرشناس ایتالیایی هم خبر جدایی 
نیمار را تایید کرد و از پیوســتنش به سانتوس خبرداد. او 
نوشــت که نیمار در حال پشت سرگذاشتن تست پزشکی 
سانتوس است و به زودی رسما به رسانه ها معرفی می شود.
روزنامه گلوبو اســپورت برزیل هم با منتشر کردن عکسی 
از نیمار با پیراهن ســانتوس این انتقال را قطعی و ۵ ماهه 
دانســت. نیمار که با قراردادی دو ســاله راهی الهال شد 
مصدومیت های طولانی مدتی را تجربه کرد به طوریکه در 
یک فصل و نیم تنها در ۷ بازی و ۴۲۸ دقیقه برای الهال 
بازی کرد. او  یک گل زد که آن هم برابر نساجی و در لیگ 

نخبگان آسیا بود البته سه پاس گل هم داد.

حکیم زیاش جایگزین تالیسکا شد
باشــگاه النصر با حکیم زیاش برای جایگزینی اندرســون 

تالیسکا به توافق نهایی رسید.
به گزارش ایسنا، اندرسون تالیســکا از النصر جدا و راهی 
لیگ ترکیه شــد. باشگاه عربســتانی جایگزین تالیسکا را 
انتخاب کــرد. طبق اعام روزنامه های عربســتانی حکیم 
زیاش مراکشی جایگزین تالیســکا در النصر شد. النصر با 
این بازیکن مراکشــی به توافق نهایی رسید و او قرار است 
امروز راهی عربستان شود تا با شرکت کردن در آزمایش های 
پزشــکی قراردادش را با تیم جدیدش امضا کند. النصر در 

لیگ نخبگان آسیا به مصاف پرسپولیس خواهد رفت.

هت تریک خاص رئال در لالیگا

برای سومین ماه پیاپی بهترین بازیکن ماه رقابت های لالیگا 
از رئال مادرید انتخاب شد.

به گزارش ایسنا، بهترین بازیکن ماه ژانویه رقابت های لالیگا 
انتخاب شــد و این بار هم بازیکنی از رئال مادرید توانست 

این عنوان را به دست آورد.
کیلیان ام باپه ستاره فرانسوی رئال مادرید توانست عنوان 
بهتریــن بازیکن مــاه ژانویه رقابت های لالیــگا را به خود 
اختصاص دهد که این به خاطر عملکرد درخشان این ستاره 

فرانسوی در دیدارهای اخیر تیمش بوده است.
او در بــازی اخیر رئال مادرید برابر وایادولید که با پیروزی 
ســه بر صفر رئال مادرید به پایان رسید هر سه گل رئال را 
به ثمر رساند. این برای سومین ماه پیاپی است که بهترین 
بازیکن ماه از رئال مادرید انتخاب می شود. پیش از این هم 

وینیسیوس و بلینگام این عنوان را به دست آورده بودند.
رئال مادرید هرچند که شــروع خوبی در لالیگا نداشت و 
فاصله اش با بارسلونا زیاد شد اما لغزش های ناامید کننده 
آبی اناری ها باعث شــد تا رئال بعــد از پیروزی های پیاپی 
که کســب کرد به صدر جدول رده بندی برسد و اکنون با 
اختاف ۷ امتیازی نسبت به بارسلونا و ۴ امتیازی نسبت به 

اتلتیکو مادرید در صدر جدول رده بندی قرار دارد.

واکر: 
به خاطر پول به میلان نیامدم

مدافع راست انگلیسی عنوان کرد برای یافتن فرصت بازی 
بیشتر راهی میان شده است نه انگیزه مالی.

به گزارش ایســنا، کایــل واکر به صراحت اعــام کرد که 
تصمیمش برای پیوســتن به باشگاه ایتالیایی دلایل مالی 
نداشــته است. این بازیکن ۳۴ ســاله که بعد از چند سال 
حضور در منچسترسیتی به میان پیوست، گفت: فوتبال 
را برای شوقش بازی می کنم نه پول. حضور در میان یک 
گام رو بــه جلو در کارنامه من اســت؛ فرصتی عالی برای 
بازی و نشان دادن اســتعدادم. او در پایان گفت: هیچ بند 
پاداشــی در قراردادم با میان نیســت. در سیتی به اندازه 
کافی بازی نمی کردم و می خواستم به تیمی بروم که بازی 
کنم. مدافع انگلیسی می تواند اولین بازی اش را برای میان 
یکشنبه  آینده در داربی دلامادونینا مقابل اینتر انجام دهد. 
میان یکشــنبه در دیداری جذاب توانست سه بر دو پارما 
را شکســت دهد که کایل واکر در این بازی از روی سکوها 

نظاره گر پیروزی تیم جدیدش بود.

فردیناند: 
دوران رشفورد در یونایتد 

به سر رسیده است
مدافع سابق منچستریونایتد عقیده دارد مارکوس رشفورد 
چاره ای جز ترک این تیم ندارد. به گزارش ایسنا، مارکوس 
رشفورد پس از شکست ســه بر دو یونایتد در اولدترافورد 
مقابل ناتینگهام فارســت در لیگ برتر دیگر برای این تیم 
بازی نکرده است. روبن آموریم، سرمربی شیاطین سرخ بعد 
از بازی اخیر یونایتدها با فولام عنوان کرد ترجیح می دهد 
خورخه ویتال، مربی دروازه بان هایش را به جای رشفورد در 
ترکیبش داشته باشد. ریو فردیناند در کانال یوتیوب خود 
Rio Presents گفت: صحبتی که ســرمربی تیم درباره 
احتمال بازگشت رشفورد کرد یعنی دیگر نمی خواهد هیچ 
شانسی به او بدهد. دوران حضور مارکوس در یونایتد به سر 
رسیده است و دیگر راهی برایش وجود ندارد تا به ترکیب 

تیم برگردد.

اخبار کوتاه
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با وجــود اعلام فدراســیون فوتبال 
بازی های  از  میزبانی  بازگشت  بر  مبنی 
بین المللــی به ایران امــا جدیدترین 
برای   AFC ســوی  از  اعلامی  برنامه 
بازی های انتخابــی جام جهانی ۲۰۲۶، 
ایران  و  امارات   - ایران  بازی  ورزشگاه 
- ازبکســتان مانند ورزشگاه میزبان 
کره شمالی و فلســطین که در کشور 
ثالث میزبانی می کنند، اعلام نشــده 
است. پیگیری ایسنا در این رابطه نشان 
می دهد که هنوز ایمیل رسمی بازگشت 
میزبانی از ســوی AFC ارسال نشده 

است.
به گزارش ایسنا، فدراسیون فوتبال در تاریخ 
۲۴ دی از میزبانی دوباره بازی های بین المللی 
در ایران خبر داده بود اما کنفدراسیون فوتبال 
آســیا در آخرین برنامه اعامی برای انتخابی 
جام جهانی ۲۰۲۶ مقابل ورزشگاه دو دیدار 

به میزبانی تیم ملی مقابل امارات و ازبکستان 
عبارت »TBC« قرار داده به این مفهوم که 
ورزشگاه میزبان این دیدارها در انتظار تایید 
است.درج چنین عبارتی در برنامه اعامی از 
ســوی AFC این شبهه را به وجود می آورد 
که آیــا میزبانی از بازی هــای بین المللی به 
صورت رســمی به فوتبال ایــران بازگردانده 
شــده یا نه؟ شــبهه ای که وضعیت مشــابه 
کره شمالی و فلسطین در این لیست - که در 
کشور ثالث از حریفانشان میزبانی می کنند - 
به آن اضافه می کند. برای پاسخ به این سوال 
به صحبت های مهدی تاج رئیس فدراسیون 
فوتبال و علی تارقلــی زاده رئیس دپارتمان 

بین الملل فدراسیون فوتبال رجوع می کنیم.
بازگشت میزبانی، تحلیل فدراسیون 

AFC فوتبال از ایمیل های
۲۴ دی بود که مهدی تاج رئیس فدراسیون 
فوتبــال از بازگشــت میزبانــی بازی های 

بین المللــی در ایــران خبــر داد. او گفت: 
»به صورت رســمی می توانم بگویم که هم 
استقال و هم پرسپولیس در ایران میزبانی 
خواهند کرد.« مهدی تاج با بیان این جمله 
به صورت مستقیم تنها به بازگشت میزبانی 
به استقال و پرسپولیس اشاره کرد و درباره 
تیم ملــی، این موضوع را بــه بازدید مجدد 
ناظران AFC در تاریخ ۲۳ بهمن منوط کرد 
و افزود: »ارزیابی من این است که بازی های 
تیم ملی هم در ایران برگزار خواهد شد. اگر 
اتفاق خاصی نیفتد ما می توانیم اعام کنیم 

که میزبانی در ایران را خواهیم داشت.«
عاوه بر رئیس فدراسیون فوتبال، تارقلی زاده 
رئیس دپارتمان بین الملل فدراسیون فوتبال 
هــم بــه بازگشــت میزبانــی از بازی های 
بین المللــی در ایران واکنش نشــان داد و 
گفت: »در ایمیلی که از کنفدراسیون فوتبال 
Appointment ،آســیا دریافت کردیــم
Match Commissioner تمــام  های 
ها و عوامل برگزاری بازی به ایران ارســال 

شده است.«
تحلیلــی که از لحن و اطاعات ارائه شــده 
در صحبت هــای ایــن دو نفــر به خصوص 
صحبت های تارقلی زاده می توان داشت این 
اســت که در همان زمان فدراسیون فوتبال 
ایمیلی رسمی مبنی بر بازگشت میزبانی ها 
دریافت نکرده و همانطور که رئیس دپارتمان 
بین الملل فدراســیون فوتبال فقط لیســت 
عوامل برگزاری بازی های پیش رو به میزبانی 
ایران دریافت شــده تا فدراسیون فوتبال بر 
اســاس این ایمیل ها اینطور تحلیل کند که 

میزبانی ها قرار است به ایران برگردد.
در همین رابطه پیگیری  ایسنا نشان می دهد 
که هنوز ایمیلی مبنی بر برگزاری دیدارهای 
استقال و پرســپولیس در ایران به این دو 
باشگاه ارســال نشده است. این در شرایطی 
اســت که وقتی میزبانی هــا از فوتبال ایران 
گرفته شــد، این موضوع به صورت رسمی 
از سوی AFC به باشگاه ها اعام شد. نکته 
مهم دیگر این اســت که استقال دوشنبه 

هفته آینده باید از الشرطه میزبانی کند.
آیا باید نگران بازگشت 

میزبانی ها بود؟
پیش از این قرار بود در ابتدای سال ۲۰۲۵ 
درباره میزبانی بازی های بین المللی در ایران 
تصمیم گیری شود و تعویق در اعام نتیجه 
آن جلســه تا حدودی باعث نگرانی می شود 
اما با توجه بــه بازدیدهای اخیر نمایندگان 
AFC از ورزشــگاه های ایــران و همچنین 
اعام عوامل برگزاری بازی های پیش رو به 
فدراسیون فوتبال، احتمالا مدیران فدراسیون 
تحلیل درستی داشته اند و مشکل میزبانی به 
زودی حل می شــود و ایمیل رسمی آن به 
باشگاه ها و فدراسیون فوتبال ارسال خواهد 
شــد. با این حال نکته نگران کننده درباره 
زمان اعام رســمی بازگشت میزبانی هاست 
چرا که تنهــا یک هفته تا دیدار حســاس 
استقال مقابل الشرطه به میزبانی آبی های 
ایران در لیگ نخبگان آســیا مانده است. از 
طرف دیگر مهدی تاج در صحبت هایش به 
بازدیــد ۲۳ بهمن مــاه عوامل AFC برای 

نهایی شدن میزبانی ها اشاره کرده بود.

ابهام درباره بازگشت میزبانی ها به فوتبال ایران

آگهی فقدان سند مالکیت
آقای محمد قوردوئی میان با تسلیم دو برگ استشهادیه محلی مصدق مدعی است که سند 
مالکیت ششدانگ پاک ثبتی ۴- فرعی از ۴۱ - اصلی که به شماره دفتر اماک الکترونیک 
۱۳۹۵۲۰۳۱۳۰۰۴۰۰۱۶۲۱ به نام نامبرده ثبت و صادر شده رابر اثر نامعلومی گم نموده 
است لذا با بررسی دفاتر اماک معلوم شد که سند مرقوم به شماره دفتر اماک الکترونیک 
فوق الذکر بنام نامبرده می باشد لذا باستناد ماده ۱۲۰ آیین نامه اصاحی قانون ثبت مصوب 
 ۱۳۸۰ مراتب در یک نوبت آگهی و متذکر می گردد که هر کس نسبت به ملک مورد آگهی 
معامله ای انجام داده یا مدعی مالکیت می باشد بایستی ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار 
این آگهی اعتراض کتبی خود را به همراه ســند معامله رسمی به این اداره تسلیم نماید. 
بدیهی اســت در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر و در صورت وصول اعتراض 
بدون ارائه سند معامله رســمی نسبت به صدور سند مالکیت المثنی برابر مقررات اقدام 

خواهد شد.
ضمنا پاک مذبور به اســتناد نامه شماره ۱۳۹۸۰۳۵۰۰۲۲۷۱۸۷۹ مورخ ۱۳۹۸/۱۲/۲۷ 
شــعبه اول دادیــاری دادســرای عمومی و انقاب شهرســتان پلدشــت در قبال مبلغ 

۱/۶۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال بازداشت می باشد.
شناسه آگهی: 18733۲۴
تاریخ انتشار: 1۴۰3/11/1۰

بهنام تارویردی زاده 
 رئیس اداره ثبت شهرستان ماکو 

پیشکســوت تیم فوتبال پرسپولیس 
گفت این تیم »نیــاز به تقویت دارد و 
تعدادی از بازیکنــان باید بروند چون 
با سن 3۶ و 37 سال در زمین فوتبال 

جواب نمی دهند.«
تیم فوتبال پرســپولیس یکشنبه در هفته 
هفدهــم رقابت های لیگ برتــر فوتبال به 

مصاف تراکتور رفت و توانســت با نتیجه ۲ 
بر صفر به پیروزی برسد.

بهروز ســلطانی در گفت وگو با ایسنا، درباره 
این دیــدار اظهار کرد: یکــی از انگیزه های 
بازیکنــان، حضــور کارتال بــود. بازیکنان 

احســاس خطر کردنــد. ســرمربی جدید 
پرسپولیس در حال نوشتن نکات بازی بود و 
بازیکنان می دانستند که اگر کم کاری کنند 
از لیســت خط می خورند و به همین دلیل 
از جان مایه گذاشــتند. ایــن برد را تبریک 

می گویم. باید با ســرمربی جدید مدارا کرد 
و هــواداران او را حمایت کننــد تا اتفاقات 
زمــان گاریدو رخ ندهــد. او مربی حرفه ای 
بوده و یــک مربی حرفه ای بازیکن حرفه ای 
می خواهد. او ادامه داد: پرسپولیس میانگین 
سنی بالا دارد. باید مهره های خاص به مربی 

داده شود.

سلطانی: 5-۴ بازیکن باید از پرسپولیس بروند


